
ZADVOR

Najbrž ima kar vsaka kra-
jevna skupnost svoje proble-
tne, v naši KS pa so najbolj
pereče komunalne zadeve.

Zato se komunalna proble-
matika in ureditev boTf ali
manj odlaga iz leta v leto. Ka-
teri so ti največji problemi ne
bi našteval, da ne bi krajanov
z njimi znova vznemirjal —
najbrž jih poznajo. Mislim pa,
da je tu mesto, kjer naj izra-
zim pohvalo prebivalcem
naše krajevne skupnosti za
veliko delavnost in složnost
pri raznih delih.

Dobro sodelovanje med našo
temeljno delegadjo. samouprav-
nimi organi in družbenopolitič-
nimi organizacijami je možno
uspostaviti na tak način, da na
vsako svojo sejo povabimo pred-
stavnika tistega samoupravnega
organa, organizacije ali skupno-
sti, na katerega se nanaša glavna
tema, ki jo delegacija obravnava
na posamezni svoji seii.

Franc Sotlar, predsednik te-
meljne delegadje v KS Zadvor za
zbor KS naše občinske skupščine,
rojen 1. 1927, transportni komer-
dalist, stanuje v Zagradišču št. 4

Stike z voli vci naše KS pa bomo
skušali vzpostavljati prek sociali-
stične zveze, na raznih sestankih
in prek družbenopolitičnih orga-
nizacij v naši KS.

FRANC SOTLAR

Zadvorški upokojenci so se že
pred časom zbrali na svoji redni
letni konferenci. Od tedaj so praz-
novali teden upokojencev in mno-
žično obiskali delovno organizacijo
Kolinsko.

Na letni konferenci so poslušali
poročila članov izvršnega odbora in
komisij. Ugotavljali so, da sodobro
delali, posebno za zbiiievanje med
upokojenci. Izletov z avtobusi po
raznih krajih Slovenije in Jugosla-

vijcso organizirali kar 12 in če ra-
čunamo, da je bilo v vsakem avto-
busu vsaj 50 udeležencev, so na
izlete popeljali kar 600 ljudi. Prav
gotovo ima za to največ zaslug or-
ganizator izletov in predsednik
komisije za izletništvo in rekreacijo
Matija Prepeluh, saj ga skoraj vsak
dan videvamo na kolesu, ko zbira
udeležence za izlete.

Na konferenei so izvolili nov
izvršni in nadzorni odbor. Nasled-

nji dve leti bo društvo vodil njen
novi prcdsedrik Rudi Strnad, tajni-
ške posle bo še naprej vodila Mili
Sagmeister, člani IO pa so še Mar-
lin Butina, Anton Janežič, Alojz
Kastelic, Franc Moškrič (še naprej
bo vodil finance), Matija Pfepeluh,
Blaž Pirnat, Angela Prusnik, Jože
Skubic in Matija Šustar. V nadzcir-
nem odboru pa so Angel Bau,
Tončka Berčič in Ema Omahen.
Določenih je ludi 13 članov in čla-
nic, ki bodo opravljali pover jeniškc
posle, in tričlanska komisija za izle-
te.

Za letos planirajo upokojenci
najmanj 9 izletov po Sloveniji in
Jugoslaviji: za 8. marec po SR Slo-
veniji, v aprilu dvodnevni izlet na
otok Rab, nato izlete po Hrvaški
Istri, v Prekmurje, na otok Krk,
prek Vršiča v Kobarid, v Celje, kjer
naj bi obiskali Stari pisker, Belo
Krajiro in na Pohorje.

Največ poudarka naj bi dali
dvodnevnemu izletu naotok Rab. S
seboj naj bi v dveh avtobusih pope-
Ijali tudi člane ZB, ki so preživeli
strahote koncentracijskega tabo-
rišča na Rabu, njihove svojce in
številne druge, ki bi želeli obiskati
ta nekdaj strašni otok, saj bodo
istočasno proslavili 40. obletnico
razpada italijanskega fašizma in
osvoboditev taboriščnikov. hkrati
pa tudi počastili spomin tistih, ki so
za vedno ostali na Rabu. Upoko-
jenci bodo posebno skrbno pripra-
vili vse potrebno, da bi bil ta izlet za
vse udeležence čimbolj prijeten.

Tudi turistično drušlvo nadaljuje
s svojo aktivnostjo. Zdaj se v njem
pripravljajo na letno konferenco, ki
bo 25. februarja v brunarici. Na
zadnji seji so ugotovili, da je bilo v
minulem letu kar 12 rednih sej
izvršnega odbora. I.ani so dokon-
čali betonsko plesišče in nabavili

glasbeno ozvočenje, tako da bodo
imeli letos — svojo glasbo za za-
bave v naravi na novem plesišču.
Letos pa predvidevajo, da bi zgra-
dili še dodatno leseno lopo. ki naj bi
stala ob plesišču tudi kot streha za
balinanje in orkesler. Pripravljena
sla tudi predloga za nove organe
društva in za letošnji delovni pro-
gram.

Lani so popravljali tudi mladin-
ski klub. Vodja kiuba Borut Perov-
šek pripoveduje, da so si zamislili
preuredhi prostore v klubu, notra-
njost pa obložili z lcsenimi stenami.
Tako so tudi storili, pri financiranju
pa so prevzeli največji delež sami,
nekij pa je primaknila tudi KS
Zadvor.

Decembra lani se je v naši KS
spet pokazal velik problem poko-
pov umrlih krajanov. Dogodilo se
je namreč, da so se v encm tednu
zvrstili kar štirje pokopi — kot
rdeča nit pa se vleče problem mrli-
ških vežic na pokopališču. Zaradi
oddaljenosti od mrliških vežic na
Žalah si marsikdo želi, da bi umrli
svojec ležal v svojem kraju, neka-
teri pa celo doma, toda to prepre-
čuje mestni odlok. Svojih vežic ni-
mamo, sprevodi po cestah pa so
prepovedani. Začetek pogreba iz-
pred zadružnega doma pa tudi ni
rešitev.

O teh problemih so govorili tudi
na letni konferenci društva upoko-
jencev v Zadvoru. Toda vse kaže,
da tega problema še ne bomo
kmalu rešili, treba pa bi jo bilo po-
spešiti, kajti načrti so menda že pri-
pravljeni in s kako širšo akcijo kra-
janov, KS, Žal in drugih bi vendarle
lahko našli rešitev. Potrebno je le
malo več volje in zagnanosti.
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